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§ Ärende 
 Beslut 
 
1 Utseende av justeringsperson 

 Till justeringsperson valdes Margareta Johansson 
 
2 Fastställande av dagordning 

 Godkändes med tillägg: 
- ”övrigt”: se över samarbete lokalutnyttjande 

  
3 Föregående mötesprotokoll 

Godkändes.  
 

4 Meddelanden 
 - fördelning av fakultetsmedel ännu ej löst 
 - Food for Life fortsätter sitt arbete med att få fram medel till livsmedels- 

forskningen i Sverige. Forumet har deltagit i flera uppvaktningar, t ex 
departement etc. Prefekten deltar i olika arrangemang. 

 -Prefekten har deltagit möte Food Science Sweden. Syftet med Food Science är  
 att stärka området livsmedelsvetenskap.  
 
5 HMS-frågor 

- Kvicksilverproblemet på KC kvarstår. Flera prov har tagits men alla analyser 
är ännu inte klara. Ännu oklart varifrån kvicksilvret kommer ifrån. 

 
6 Institutionens förslag på prefekt (Marilyn Rayner föredragande) 

Valberedningen har tagit fram ett förslag till ny prefekt på institutionen,  
Siv Ahrné föreslogs. (bifogas brev till LTH rektor) 
Ställföreträdande prefekt utses senare av institutionsstyrelsen. 
 

7 Husprefekt 
 På förslag är Karl-Erik Bergquist, KILU. Institutionen önskar honom lycka till. 



 
8 Institutionsstyrelsens sammansättning fr.o.m 20120101 
 En remiss ”förslag till arbetsordning” har skickats till alla fakulteten och 
 LTH har angivit ett förslag. Remissen diskuterades. Prefekten föreslog att 
 undersöka om YTH-studenterna vill ha en studentrepresentant i 

institutionsstyrelsen. (bifogas remiss arbetsordning) 
 
9 Övrigt 

- se över samarbete lokalutnyttjande: våra lokaler utnyttjas inte optimalt. En 
rumsgrupp bildades bestående av Marilyn Rayner, Jeanette Purhagen och Lars 
Nilsson. Gruppen skall ta kontakt med industriell näringslära och 
livsmedelskemi och gå igenom våra lokaler för att utröna hur vi kan utnyttja 
dem bättre. 
- nästa möte 9/11 2011 
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